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Valmistelija Viestintä- ja kehittämispäällikkö Tiina Rinne-Kylänpää 

 
Turun ympäryskuntien liikenneturvallisuussuunnitelmien laadinta käynnistyi 
keväällä 2021 ja työ valmistui keväällä 2022.  Suunnitelman laadinnasta 
ovat vastanneet yhteistyössä Naantalin kaupungin 
liikenneturvallisuustyöryhmä, Varsinais-Suomen ELY-keskus, 
Liikenneturva, Lounais-Suomen poliisilaitos ja Varsinais-Suomen 
pelastuslaitos. 
 
Liitteenä: 
- Loppuraportti 
- Liikenneturvallisuustyön tukimateriaali Naantali 
- Naantali, liikenneympäristön toimenpidekartat 
- Naantali, liikenneympäristön toimenpideohjelma 
- Onnettomuusanalyysit Naantali 
- Asukaskyselyn tulokset Naantali 
- Liikenneturvallisuustyön nykytila Naantali 
- Nykytilannekartat Naantali 
 
Liitteet 1 - 8, Saaristoltk 13.9.2022 
 
Suunnitelmasta pyydetään lausuntoa koulutuslautakunnalta, kulttuuri- ja 
vapaa-aikalautakunnalta, saaristolautakunnalta, sosiaali- ja 
terveyslautakunnalta, jonka jälkeen se viedään tekniseen lautakuntaan 
hyväksyttäväksi sekä kaupunginhallitukseen tiedoksi. Lausunto pyydetään 
toimittamaan kirjaamoon lokakuun loppuun mennessä 
 
 

Esittelijä Viestintä- ja kehittämispäällikkö 
 

Päätösehdotus Saaristolautakunta esittää lausuntonaan Naantalin 
liikenneturvallisuussuunnitelmasta seuraavaa:  
Asukaskyselyssä yksi eniten palautetta keränneistä kohteista 
oli Saariston pienen rengastien jalankulku- ja pyöräilyväylien 
puute. Reitin matkailijamäärät ovat kasvaneet vuosittain, 
joka lisää painetta turvallisen kevyen liikenteen väylän 
rakentamiseen. Reittiä kehitetään jatkuvasti (mm. Särkan 
siltojen ym. alueen kunnostus), mutta on tärkeää, että työ 
jatkuu ja  se on kaupungin ja ELY-keskuksen edistettävissä 
toimenpiteissä kiireellisyysluokassa 1 (v.2022-2024). 
 
Esitämme seuraavaa lisäystä toimenpiteisiin: 
Hirvieläinonnettomuuksien ehkäisemiseksi on tarpeellista, 
että tien sivujen ja vierialueiden pensaikko ja kasvusto 
pidetään matalana, jotta liikenteen käyttäjillä olisi 
esteettömät näkymät. 

  
 



Kokouskäsittely Saaristolautakunta päätti yksimielisesti lisätä 
päätösehdotukseen, että toimenpiteisiin lisätään hidaste 
ennen Livonsaaren kauppaa. Tämä parantaisi 
liikenneturvallisuutta mm. koululaisten osalta. 

 
Päätös Viestintä- ja kehittämispäällikön ehdotus hyväksyttiin 

lautakunnan tekemällä lisäyksellä. 
  


